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Det arbetas för fullt med bytet av tappvattenstammarna i hela 

fastigheten, som vi tyvärr måste göra på grund av att rören i 

stambytet vi gjorde 2001 har börjat läcka. 

Detta innebär tyvärr ingrepp i lägenheterna men vi måste ha säkra 

tappvattenstammar för att inte behöva göra en massa akuta 

åtgärder. 

C-trappan är i stort sett klar och just nu arbetas det i B-trappan och vi 

har fått ett löfte om att allt ska vara klart i god tid före jul. 

Styrelsen har också beslutat att se över el-installationerna i samtliga 

lägenheter här är vi också klara med lägenheterna i C-trappan. Efter 

nyår så ska vi börja med B-trappan, A-trappan kommer vi att göra 

antingen under hösten 2021 eller under början av 2022. 

Allt detta kommer att anstränga föreningens ekonomi och på 

styrelsemötet den 11 november kommer vi att diskutera en eventuell 

”hyreshöjning”. 

 

För styrelsen 

 

Reino Persson 

Ordförande 
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